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PRO Distriktet Jämtlands län 

    

Protokoll fört vid PRO Jämtlands läns distrikts ÅRSMÖTE 
Datum: 2024-04-10 
Tid: 10.30 – 14.00 
Plats: Totohallen Travet 
§§ 1 - 20 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Gertrud Nygren hälsar alla välkomna. Vi brukar ha gäster på årsmötet 

och denna gång var förre ordföranden Leif Persson inbjuden och ville komma men 

han måste avstå på grund av hälsoskäl. Madeleine Borgström, ABF, är närvarande.  

Det är roligt att så många föreningsrepresentanter är närvarande vid årsmötet för 

första gången. Gertrud har varit på en del föreningars årsmöten och hon ser att PRO 

engagerar många. Vi är ju etta i Sverige! PRO i Jämtland Härjedalen har 24% medlem-

mar i förhållande till antal 65+-are i länet. Känn stoltheten! Stockholm har 9% och Gö-

teborg har 7%. 

Med dessa ord hälsar hon än en gång välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2     Parentation 

Under sommaren 2023 avled två av distriktsstyrelsens ledamöter, Inger Breil och Åke 

Edin. Ljus tänds och Gertrud Nygren säger några ord om var och en av de avlidna. 

Hon läser också en dikt och sedan hålls en tyst minut till deras minne. 

 

§ 3    Beslut om kallelse skett stadgeenligt 

Kallelse gick ut 27/2. Verksamhetsberättelse inklusive dagordning skickades ut 27/3.    

Årsmötets deltagare anser sig kallade i stadgeenlig ordning. 

 

§ 4 Ombudsupprop 

Ombuden avprickas och listan utgör röstlängd. 72 röstberättigade. 

 

§ 5 Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkänns och fastställs. 

 

§ 6 Val av funktionärer för årsmötet 

 Årsmötet beslutar utse följande funktionärer för årsmötet: 

a) Ordförande: Harriet Jorderud 

b) Sekreterare: Elsy Johansson 

c) Justerare tillika rösträknare: Örjan Persson och Annmari Sandberg 
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 § 7 Verksamhetsberättelse för 2023 

 Harriet Jorderud går igenom verksamhetsberättelsen rubrikvis. 

 Leif Åberg, PRO Brunflo, tycker att medlemsantalet vid årets början ska redovisas på 

samma sätt som vid årsslutet så att utvecklingen under året framkommer. 

 Thomas Hägg visar hur det såg ut i verksamhetsberättelsen och Ingrid Erixon medde-

lar att medlemsantalet har minskat med endast ca 1%. 

 Redovisningen får tas i beaktande till nästa år. 

 Leif Åberg tycker även att det vore intressant att se medlemsutvecklingen per före-

ning. Gertrud Nygren förklarar varför styrelsen beslutat att inte redovisa medlemsan-

talet per förening. Är man intresserad kan man på hemsidan gå in i varje förening och 

se medlemsantalet. 

 Verksamhetsberättelsen läggs med godkännande till handlingarna. 

 

§ 8 Ekonomisk berättelse för 2023 

 Anitha Olofsson föredrar den ekonomiska berättelsen. Hon går igenom balans och re-

sultaträkningarna. 

Det finns fortfarande efterverkningar av pandemin då vi inte kunde genomföra pla-

nerade aktiviteter. Avsättningar som gjorts de senaste åren har medfört att inspirat-

ionsdagarna på Wången har kunnat genomföras utan kostnad för föreningarna. 

Även för 2023 har en avsättning gjorts, dock lägre än tidigare, 69 000 kr. 

 Studiefondens behållning har ökat med 3 800 kr. Ingen utbetalning har gjorts från den 

under 2023. Tidigare gick 2 kr per medlem till Gysinge folkhögskola. Numera fakture-

ras föreningarna med samma summa men de går till vår egen studiefond. Därifrån 

kan föreningarna ansöka om medel till studiesatsningar. 

 Distriktets målsättning är att kunna genomföra egna kurser. Efter årets årsmöten 

kanske nya ledamöter i styrelserna medför att behovet av utbildningar ökar. 

 När det gäller intäkterna så kan bidraget från PRO Riks komma att sänkas ytterligare. 

Dock har Region Jämtland Härjedalen återgått till tidigare belopp.  

 Distriktets resultat för 2023 blev 8 558 kr. 

 Den ekonomiska berättelsen godkänns och läggs till handlingarna. 

  

§ 9 Revisorernas berättelse för år 2023 

 Lars-Ove Lundeteg säger att det är glädjande att vara revisor i PRO-distriktet. De har 

en stabil och trygg ekonomi och en duktig kassör. Han läser upp revisionsberättelsen. 

 Årsmötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.  

 

§ 10 Fastställande av resultat- och balansräkning 

 I enlighet med revisorernas förslag beslutar årsmötet att fastställa resultat- och ba-

lansräkning.  
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         § 11  Beslut om disposition av resultatet för föregående år 

 Årsmötet beslutar att överföra årets resultat, 8 558 kr i ny räkning. 

 

§ 12 Beslut om ansvarsfrihet                  

I enlighet med revisorernas förslag beslutar årsmötet bevilja styrelsens ledamöter an-

svarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 

 

§ 13 Beslut om arvoden till styrelse, revisorer och ämnesansvariga 

Valberedningen föreslår oförändrade arvoden för 2023. Övriga ledamöter, som ej har 

funktionsuppdrag, föreslås få ett arvode om 800 kr. 

Valberedningens ordförande Roland Johansson redogör muntligt för de arvodespro-

cent och belopp som föreslås. Prisbasbelopp 2023 är 57 300 kr.  

 

Årsarvoden: 

Ordförande   15% av prisbasbeloppet 

Vice ordförande   15% av prisbasbeloppet 

Kassör    15% av prisbasbeloppet 

Sekreterare   15% av prisbasbeloppet 

Studieorganisatör   10% av prisbasbeloppet 

Ledamöter i AU     5% av prisbasbeloppet 

Övriga ledamöter   800 kr  

 

Övriga arvoden: 

Revisorer     600 kr/person  

Lotteriansvarig   2 500 kr 

Friskvårdsansvarig  1 200 kr 

Försäkringsansvariga  1 200 kr (600 kr/person) 

Hemsidesansvarig   1 500 kr 

Konsumentansvarig  1 200 kr 

Ansvarig för RPR och KPR J/H   2 000 kr 

Ansvarig för medlemsregister  1 500 kr 

Ansvarig för IT-frågor  1 200 kr 

Valberedning      600 kr/person 

 Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

 

Leif Åberg påpekar att arvodet för ledamöter i Au relateras till årets prisbasbelopp. 

Arvodet för övriga uppdrag har inte ändrats på flera år. Han uppmanar styrelsen att 

tänka på detta till nästa år. 
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Revisor Lars-Ove Lundeteg menar att jobbet som utförs av Au är utomordentligt och 

att de är väl värda det synnerligt låga arvodet. 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

Uppdrag ges till styrelsen och valberedningen att se över fördelningen av arvodes-

summorna till nästa år. 

    

§ 14  Beslut om reseersättning  

Valberedningen föreslår att reseersättning utgår enligt statlig norm med 25 kr/mil el-

ler billigaste färdsätt.  

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag.    

 

§ 15  Beslut om antal styrelseledamöter och ersättare 

 Valberedningen föreslår att antal styrelseledamöter ska vara 9 samt antal ersättare 4. 

 Årsmötet beslutar enligt förslaget. 

 

§ 16 Val av styrelse 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag att välja följande personer till upp-

drag i styrelsen mm: 

 

a)   Ordförande för 1 år  Gertrud Nygren (omval) 

b) Sekreterare för 1 år  Elsy Sandbom (nyval)  

c)   Studieorganisatör  för 2 år  Mats Danielsson (nyval) 

d) Två ordinarie ledamöter för 2 år Kerstin Åberg (nyval) 

    Thomas Hägg (omval) 

e)   Två ledamöter för 1 år  Eva Simonsson (omval) 

     Ingela Jönsson (nyval) 

f)   Fyra ersättare för 1 år  Siv Risberg Borgh (omval) 

     Bo Edin (nyval) 

     Ove Strid (nyval) 

     Bernt Nygren (omval) 

g)  En revisor för 2 år  Lars-Ove Lundeteg (omval) 

h) Två revisorsersättare för 1 år  Melker Kjellgren (omval) 

    Berit Söderholm (omval) 

 

Styrelseledamöter med 1 år kvar Anitha Olofsson 

    Ingrid Erixon 
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§ 17  Övriga val 

 Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag att välja följande personer till öv-

riga uppdrag. Ledamöter till valberedningen föreslås av styrelsen. 

a) En ledamot i valberedningen för 3 år Tord Wickzell, PRO Lugnvik samman- 

kallande 

b) En ledamot i valberedningen för 2 år Mats Axelsson, PRO Lugnvik 

c) En ledamot i valberedningen för 1 år Anna-Lena Mårtensson, PRO Lugnvik 

d) En ersättare i valberedningen för 1 år Karl-Erik de Faire, PRO Västjämtland 

e) Ansvarig för IT-frågor  Ingrid Erixon och Kaj Eriksson 

f) Ansvarig för friskvård  Gertrud Nygren 

g) Ansvarig för konsumentverksamheten Elsy Sandbom 

h) Ansvarig för PRO medlemsregister och registeransvarig Ingrid Erixon 

i) Ansvarig för PRO rikslotteri, trippelskrapet   Majlis Ek 

j) Ansvarig för distriktets hemsida, webbredaktör  Kaj Eriksson 

k) Ansvarig för försäkringsfrågor Mats Danielsson och Kerstin Åberg 

l) Ansvarig för kommunikation/opinion Au 

m) Ansvarig för PRO kontakt/medlemsvärvning Au 

n) Ansvarig för RPR och KPR  Harriet Jorderud 

o) Kongressombud och ersättare Gertrud Nygren 

    Anitha Olofsson 

    Thomas Hägg 

    Elsy Johansson 

Ersättare:   Harriet Jorderud 

    Roland Johansson 

        

Au får i uppdrag att utreda titulatur/nomenklatur vad gäller punkt m) 

 

§ 18 Behandling av motioner och övriga förslag 

Inga motioner eller övriga förslag har inkommit. 

 

§ 19 Information från verksamhetsansvariga    

 Friskvård:  Gertrud Nygren berättar att i friskvårdsgruppen ingår Benny Broviger, Bo 

Lindberg, Eva Simonsson och Kent Lord. 

- Till central bouleutbildning åker Margareta Högberg, PRO Hackås-Näs-Sunne. 

- Inför dansveckan 29/4 – 5/5 har distriktet lovat att bekosta en annons med de olika 

aktiviteter som planeras i föreningarna. Skicka in era planerade aktiviteter till Ag-

neta Öhlund på expeditionen senast 24/4. 

- Gå-fotboll. Benny Brovinger är ansvarig och har drivit fram att det blir gå-fotboll 

under Storsjöcupen 2/7. Kanske kan vi utse ett lag här i dag, 2 damer och 3 herrar. 
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- DM i Golf. Thomas Hägg ansvarar. Datum ej fastställt. 

- DM i boule kommer att anordnas. Datum ej fastställt. 

- Gertrud går också igenom PRO Riks utbud av riksmästerskap under året.  

- PRO-vetarna har regionfinal 27/9. Innan dess ska distriktsfinalerna vara genom-

förda. 

  

 Trippelskrapet: Maj-Lis Ek säger att vi varit duktiga på att sälja lotter trots att inte alla 

föreningar säljer. I slutet av sommaren kommer ”lotteri-turnén” att upprepas. Hon 

uppmanar föreningarna att planera evenemang och sälja 5 för 4 lottpaket. Hon säger 

också att ledamöterna kan hämta lotter här i dag. 

 

 Konsumentansvarig. Elsy Sandbom jobbar främst med prisundersökningen. Alla ja-

gar priser i dag. En del affärer har nekat prisundersökarna men det har blivit bättre 

med åren och de kan egentligen inte neka. 

  Det finns konsumentrådgivning vid PRO Riks. 

 

 Hemsidan. Kaj Eriksson berättar att under 2023 genomfördes 6 utbildningstillfällen. I 

Östersund, Hede och Strömsund. Fler tillfällen kommer under 2024. 

 I maj ska han och Ingrid Erixon till Stockholm för en 3-dagars utbildning i den nya 

hemsidan. Den ska bli mycket enklare att hitta i. En app håller också på att utvecklas. 

 

 Årsmötet ajourneras för lunch 12.30 

 Årsmötet återupptas 13.30 

 

 Registeransvarig/Medlemsansvarig. Ingrid Erixon menar att det är bra att vi har 

högst medlemsantal av möjliga 65+-are i landet men det betyder inte att vi kan ta det 

lugnt. Medlemmar försvinner bl a på grund av hög ålder och sjukdom. 

 Hon planerar att ha en träff med medlemsansvariga i föreningarna och då handlar det 

inte om Harald utan medlemsvärvning. 

 17-18/4 blir det en Harald-kurs. 

 

 Försäkringsfrågor. Kerstin Åberg berättar att det var några år sedan vi gick över till 

Folksam. Olycksfallsförsäkringen kostar 32 kronor per månad. Det finns fler försäk-

ringar, bland annat hemförsäkring där man har 5 timmars gratis juridisk rådgivning 

via Familjens jurist. Hon åker gärna ut till föreningarna och berättar mera. 

 

Studier. Eva Britt Björk, som varit adjungerad till styrelsen har skickat ut förfrågan till 

föreningarna om behov av utbildningar. Hon har avsagt sig uppdraget men i stället 

har Mats Danielsson åtagit sig uppdraget som studieorganisatör. 
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Mats kommer att kolla upp hur det ser ut i föreningarna och försöka samla ihop de 

kunskaper som finns. Han vill också träffa föreningarnas studieorganisatörer, främst 

vid digitala möten. 

Gertrud Nygren säger att så fort protokollet är justerat så kommer uppgifterna att 

lägga ut på hemsidan. 

 

 RPR/KPR. Harriet Jorderud. I verksamhetsberättelsen har det redovisats vad som 

gjorts under 2023. I februari hade vi ett digitalt möte med föreningsordförande och 

KPR-representanter. Då besvarades en massa frågor från PRO Riks angående hur 

KPR/RPR fungerar i distrikten. Det är olika ordnat i kommunerna. 

 RPR jobbar på med att få upp frågor på dagordningen. Det är tråkigt att det är olika 

ersättningar/arvoden i de olika råden och Harriet uppmanar ombuden att ta upp er-

sättningsfrågan i sitt råd. 

 Till hösten är det halvtid på mandatperioden och en sammankomst planeras. 

 

 § 20 Övrig information 

 Tage Jonsson, PRO Föllinge vill tipsa om en rolig aktivitet, cornhole. Det är enkelt, bil-

ligt och roligt. 

 

 Leif Åberg: Det finns ca 100 000 pensionärer som har rätt till bostadstillägg. Det finns 

en broschyr på pensionsmyndigheten. Det bör informeras om på hemsidan. 

   

§ 21 Tid och plats för 2025 års årsmöte 

 Styrelsen föreslår att nästa årsmöte ska ske 9 eller 10 april 2025, i Östersund.  

 Styrelsen vill ha årsmötets lov att få meddela exakt dag samt lokal på Höstmötet. 

 Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

   

§ 22 Avslutning 

Harriet Jorderud tackar för förtroendet att ha fått leda årsmötet och lämnar över ordet 

till distriktets omvalda ordförande Gertrud Nygren. 

 

Gertrud tackar Harriet Jorderud och Elsy Johansson med blommor för väl genomfört 

årsmöte. Dessutom Avtackas Elsy med present, vackra ord och applåder för sin tid 

som sekreterare i distriktet. Hon har av hälsoskäl valt att avgå ur styrelsen. 

Efter det avtackas Eva Britt Björk som avslutar sitt uppdrag som tillförordnad studie-

organisatör. 

Dessutom har hela valberedningen valt att avgå. Roland Johansson, Mona Nyberg och   

Madelene Östlund avtackades med blommor. Lisa Hansson som inte var närvarande 

får blomtercheck hemskickad. 
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Med detta förklarar Gertrud årsmötet 2024 avslutat. 

 

 

 ………………………………….            …………………………… 

 Harriet Jorderud, mötesordförande                      Elsy Johansson, mötessekreterare 

 

 

 

 …………………………………..           ……………………………………. 

 Örjan Persson justerare           Annmari Sandberg, justerare 


